
AKTIV KOMUNISTOV GOSPODARSTVENIKOV

Opozorili na svoje
težave

Bežigrajski občinskl komite
ZKS je konec januarja sklical
aktiv komunistov gospodarstve-
nikov, ki se ga je poleg pred-
stavnikov občinskih družbeno-
političnih organizacij in poslo-
vodnih organov bežigrajskega
gospodarstva udeležll tudi Jer-
nej Jan, član izvršnega sveta
Skupščine SRS In predsednik
Republiškega komiteja za me-
dnarodno sodelovanje. Na po-
dobnih aktivih, ki bodo v prihod-
nje postali pogosta oblika dela,
bodo gospodarstveniki ter pred-
stavnlki družbenopolitičnih or-
ganizaci) in visokošolskih de-
lovnih organizacij soočali svoje
poglede in možnosti za boljše
gospodarjenje.

Prav strokovnjaki, katerih teo-
retični prispevek bi pomagal
osvetliti današnje gospodarske
težave in najti njihove plodne re-
šitve, so tokrat zatajili. Izmed po-
vabljenih predstavnikov Eko-
nomske fakultete, Fakultete za
sociologijo, politične vede in no-
vinarstvo in Inštituta za ekonom-
ska raziskovanja, se aktiva ko-
mumstov ni udeležil nihče Med
najodgovorne)šimi gospodar-
stveniki pa se je kljub temu odvi-
jal zanimiv pogovor. Beseda je
tekla o uresničevanju stabiliza-
cijskih nalog, izvajanju sklepov
Kraigherjeve komisije in možno-
sti povečevanja izvoza. Predstav-
niki gospodarstva so tovariša
Jerneja Jana in predstavnike be-

žigrajskih družbenopolitičnih or-
ganizacij seznanili s svojimi teža-
vami, s pomanjkanjem deviz za
nakup reprodukcijskega mate-
riala in s premajhnim deležem
ustvarjenih deviz, ki ostanejo
izvoznikom.

Gospodarstveniki so takšen
način dela, preko aktiva, zelo
pohvalili. Čeprav je aktiv le po-
svetovalno telo in nima možnosti
sprejemanja obvezujočih skle-
pov, pa je s takšnimi razgovori
omogočeno stalno izmenjavanje
mnenj med gospodarstveniki
različnih strok. saj so bila do zdaj
vsa podobna informiranja prepu-
ščena stihiji. kot je dejal Dagmar
Šuster. predsednik kolektivnega
poslovodnega organa v sozdu
Kemija. »Hkrati pa so takšni
razgovori koristni tudi za vodje
družbenopolitičnih organizaci j , ••
je dejal tovariš Šuster, ..da dobijo
celovito .nelakirano predstavo
o konkretnih irt posamičnih teža-
vah v organizacijah združenega
dela« Darko Perovšek, indivi-
dualni poslovodni organ Službe
druzbenega knjigovodstva Ljub-
Ijana, pa je zastavil vprašanje kri-
terija za sestavo takšne oblike
dela - koga bi veljajo še povabiti
k sodelovanju. Boštjan Barborič,
predsednik kolektivnega poslo-
vodnega organa v Združenih po-
djetjih Strojegradnje je opozoril,
da bi mora! biti takšen dialog
ustvarjen že prej. »Vsakič, ob
sprejemanju bistuenih odločitev,
bi morali upoštevati tudi mnenja
in izkušnje direktorjev, a ne zato,
da bi si s tem gospodarstveniki
ustvarjali nekakšen »teren« zaži-
votarjenje, ampak zato, ker vsa-
ko napačno odločitev najhuje
občutimo prav na svoji koži,« je
de|al tovariš Barbonč

Tema naslednjega razgovora
aktiva je že znana Gospodar-
siveniki so izrazili željo, da bi se
temeljito pogovarjali o organiza-
ciji zunanje trgovine Podrobnej-
ši osnutek delovanja aktiva bodo
v kratkem sestavili Dagmar Šu-
ster,-Peter Grašek, predsednik
kolektivnega poslovodnega or-
gana v Geološkem zavodu in
Drago Pleško, predsednik občin-
skega komiteja ZKS.

VIDA PETROVČIČ


